
Geachte leden van Gedeputeerde Staten,

Naar aanleiding van het recente nieuws, dat minister De Jonge heeft 
afgesproken met gemeenten, provincies en waterschappen dat alleen in 
uiterste gevallen zonnevelden mogen worden aangelegd in 
landbouw/natuurgronden, heeft de fractie van UtrechtNu! de volgende 
vragen aan GS. Het verzoek is deze te behandelen in een in te lassen 
vragenhalfuur tijdens de provinciale statenvergadering van 8 november 
2023. 

1. Hoe kijkt GS aan tegen de voortgezette plannen van de Gemeente 
Utrecht om een zonneveld van 44 hectare te bouwen bij Ockhuizen 
in het licht van de recente afspraak met minister De Jonge om 
soortgelijke geplande projecten én projecten in uitvoering te 
staken?

2. Vindt GS dat alle mogelijkheden voor zon op dak zijn benut en dat 
daarom dit project toch doorgang moet vinden? Zo niet, gaat GS het
college van de Gemeente Utrecht aanspreken op het naleven van 
deze afspraak?

3. Welke gevolgen verwacht GS voor de Utrechtse RES’en naar 
aanleiding van deze afspraak met minister De Jonge?
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